

بمسلمة الزم الزميم

Reference Number:

(IUL)13-K1/13/2016/58

Project Number:

TES/2016/C-011

REQUEST FOR PROPOSAL

<u>Subjects: Design and Supervision Consultancy Service for Survey and Design of Water Supply facilities in R.Maduvaree, Sh.Foakaidhoo, B.Dharavandhoo and Hdh.Nolhivaranfaru, Maldives</u>

- 1. The Government of the Republic of Maldives has allocated funds through Green Climate Fund (GCF) for the development of Water Supply Facilities in the Islands of R.Maduvaree, Sh.Foakaidhoo, B.Dharavandhoo and Hdh.Nolhivaranfaru and intends to apply part of the proceeds towards procuring the services of Survey, Design and Supervision Consultancy Service of these projects.
- 2. The services include preparation of Preliminary Designs, Detailed Design, Environment Impact Assessment (EIA), Preparation of Tender Documents, Bill of Quantities (BoQ), Evaluation, Contract Negotiation, Preparation of Contract Agreement, Contract Management and Supervision works for the provision of water supply facilities in R.Maduvvaree, Sh.Foakaidhoo, B.Dharavandhoo and Hdh.Nolhivaranfaru.
- 3. Ministry of Finance and Treasury on behalf of Ministry of Environment and Energy now invites interested eligible consultants to submit their proposal according to the Request for Proposal (RFP). Interested parties must provide information indicating that they are qualified to perform the services (Company profile, Organizational structure, brochures, description of similar assignments, experience in similar conditions, availability of appropriate staffs, etc). Parties may associate to enhance their qualifications.
- 4. Interested consultants shall be registered to submit the proposals upon submission of a written application to the address in clause 07 of this RFP between 0830hrs and 1330hrs Maldives Time (1000hrs and 1330hrs Maldives Time during the Month of Ramadan) on all working days from 26th May 2016 till 08th June 2016. The RFP document in English will be available for download from www.finance.gov.mv
- 5. Any clarifications to the proposal shall be send to the email address given below on or before 08 June 2016, Wednesday.
- 6. Interested eligible candidates should submit the proposal accordance with the ToR to the following address, not later than 1200 hours local time on 26th June 2016, Sunday.

Tender Evaluation Section Ministry of Finance and Treasury Ameenee Magu, Male'



Republic of Maldives Tel: (960)3349101, (960)3349106 Fax: (960)3332706

E-mail: aminath.juweriya@finance.gov.mv Copy to: tender@finance.gov.mv

26th May 2016



وِسِمَاعِيرِ بِرُقُ وِسُرَّهُ بُرُسُوْ عَمْمَهِمِ وُوْء مِرُورِ مُرَّدُغَ

بسسامة الزمرائجيم

رُورِ فِي مَا مُرْمُونِ مِنْ مُرْمُونِ لِيَّا TES/2016/C-011

برد توسر سرس شراه ترابع المايات (IUL)13-K1/13/2016/58

بر. وَهُ وَيَ مِنْ وَمُورِدُ مِنْ وَمُورِدُ مُورِ رِمِ مِنْ وَمُورُدُ وَمِ قَرِدُ لِمِنْ وَمُودُ وَمُ وَمُورُدُ مَرْجِ وَسَادُمُومُ سَادُومِ فَا مُرْسَرُ وَمُورُدُ رُورُدُ

- 4. دِوَسَهُ رَمْنَ مُرَدُ وَمُرَاءَ مُنْ سَمَهُ وَمُرَمَ مُنْ مُنْ وَ وَمُرَمُ مُنْ مُنْ وَ وَ مُرَمَ مُنْ مُن وَ وَ مُرَمَ مُنْ مُرَدُ وَمُرَدُ وَمُورَدُ وَمُرَدُ وَمُرَدُونِ وَمِرْسَاءُ وَمُرَدُونِ وَمِرْسَاءُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونِ وَمُرْمُونُ وَمُرَدُونِ وَمُرْمِدُونِ وَمُرْمِدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونِ وَمُرْمِدُونُ وَمُرْمِدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرْمِدُونُ وَمُرْمِدُونُ وَمُرْمِدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُونُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرْمُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرْمُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُونُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُرَدُونُ وَمُونُونُونُ وَمُونُونُونُ وَمُونُونُونُ وَمُونُونُ وَمُونُونُونُ وَمُونُونُونُ وَالْمُونُ وَالْمُونُ وَالْمُ والْمُونُونُ وَالْمُونُونُ وَالْمُونُ وَالْمُ وَالِمُ وَالْمُونُ ولِمُ وَالْمُ وَالْمُونُ وَالْمُونُ وَالْمُ وَالِمُ وَالْمُونُ وَالْمُ وَالْمُونُ وَالْمُ وَالْمُ وَالْمُونُ والْمُونُ والْمُ وَالْمُ والْمُولُولُونُ والْمُونُ واللّهُ مُولِمُ واللّهُ واللّهُ مُ
- 6. وق وماؤثر مشارقة فريرة، مشاررة روزة ويرهماشر 26 فير 2015 ق مردم فروز 1200 ؤ شهر المردم فروز 1200 ؤ شهر المردم فروز المردم فروز ورزود فرد فروزة والمردم فروز ورزود فرد فروزة والمردم وال

Quit.

عَمْرُهُ مِر رَوْ وَرُدُ مَنْ مُرَّ مَا مُرَّمَّ عَمْرُومِ وَمِرْسُومُ مُرَّمَّ عَمْرُومِ وَمِرْسُومُ مُرَّمَّ عَمْرُومِ وَمِرْدُومُ وَمُرَّمِرُومُ وَمُرَّمِّ وَمُرْمُومُ وَمُرَّمِّ وَمُرْمُومُ وَمُرَّمِّهُ وَمُ مُرَّمِي aminath-juweriya@finance.gov.mv

26 څېر 2016

Ruge